
Zápisnica                                                                                                                    

zo zasadnutia Rady rodičov pri ZŠ Lichardova, Žilina                                                                       

zo dňa 10.5.2022 

 

Program: 

1. Otvorenie a úvod 

2. Oboznámenie s činnosťou školy za posledné obdobie - p. riaditeľka 

3. Financie a rozpočet 

4. Guláška 

5. Diskusia a iné 

6. Záver 

 

1. Pani Čahojová privítala prítomných rodičov na zasadnutí Rady rodičov a otvorila zasadnutie. 

 

2. Oboznámenie prítomných rodičov s činnosťou školy za posledné obdobie – p. riaditeľka: 

 

V mesiaci apríl sa žiaci štvrtého ročníka zúčastnili v Škole v prírode.  

Chystajú sa exkurzie do Banskej Štiavnice aj Bratislavy. 

Pre prvý ročník a tretí ročník sa chystá plavecký výcvik. V treťom ročníku sa zisťuje záujem 

rodičov, nakoľko tretiaci si hradia plavecký v plnej výške – 45€. Termín je zarezervovaný od 

13. do 17.6. v Nereus-e. 

V marci sa v rámci mesiaca knihy uskutočnil čitateľský maratón. 

V rámci Dňa zeme sa uskutočnil zber papiera – vedenie školy ďakuje všetkým, ktorý sa do 

zberu zapojili. 

Na Deň detí sa pripravuje športový deň. 

Boli zhotovené šatňové skrinky a recepcia, bol vymaľovaný vestibul v jedálni, osadili sa nové 

svetlá a vypínače, sú objednané lavičky. Vyskytol sa už aj prvý vandalizmus -odliepanie čísiel 

na skrinkách. 

Cez jarné prázdniny sa potiahol káblový internet aj cez 3. a 4. schodisko. 

Do počítačovej učebne PC3 sa plánujú doplniť počítače na 30ks – v súčasnosti sa vypracováva 

projekt. 

Do začiatku nasledujúceho školského roka škola plánuje dovybaviť dataprojektormi 

a plátnami všetky učebne. 

Keďže do štvrtého ročníka prijala škola 7 ukrajinských detí, ak ostanú v škole aj nasledujúci 

školský rok, v piatom ročníku budú musieť byť 4 triedy, čiže z odbornej učebne sa bude 

musieť urobiť trieda. 

Najviac ukrajinských detí je v štvrtom a šiestom ročníku.  

Na školu už prišli počítače a tablety z projektu Jazykové laboratórium. 

Uskutočnil sa zápis do 1. ročníka – máme zapísaných 61 detí (vrátane 3 detí z Ukrajiny) 

V priebehu mesiaca sa plánuje presun zvončekov v ŠKD klube ku bočnému vchodu do školy, 

aby si rodičia deti vyvolávali sami. Pri zvončekoch sa umiestni nástenka na ktorú sa budú 

dávať oznamy (napr. „Sme na ihrisku“). 

Rodičia sa informovali na dôvod, prečo si tretiaci majú hradiť plavecký výcvik v plnej výške, 

keď vlastne len dobiehajú zameškaný plavecký z prvého ročníka na ktorom sa nemohli 



zúčastniť kvôli pandémii Covid-19. P. Čahojová vysvetlila, že v pandemickom školskom roku 

kedy sa nemohli organizovať pravidelné akcie Rada rodičov každej triede poskytla 200€ na 

čerpanie ľubovoľným spôsobom. A keďže takmer všetky financie boli aj skutočne vyčerpané, 

ak majú tretiaci záujem dodatočne plavecký výcvik absolvovať, už nemôžu počítať 

s príspevkom od Rady rodičov. 

Na školu v prírode prispieva štát 100€/žiaka – ale maximálne na 75 detí. Preto idú tento 

školský rok do Školy v prírode štvrtáci, a tohoročný tretiaci pôjdu na začiatku budúceho 

školského roka. 

Na základe debaty z poslednej Rady rodičov pani riaditeľka informovala o činnosti pani 

psychologičky: činnosť sa viac presunula do 1. stupňa, kde sa venuje prevencii šikanovania 

a podpore za lepšie vzťahy v triede. Najviac problémov býva v 5. ročníku kedy sa z 3 tried 

robia dve, a deti sa musia prerozdeliť. Pri akýchkoľvek problémoch je osobou 1. kontaktu 

triedny učiteľ. Škola má na cca 550 žiakov a iba 1 psychologičku, pretože v rozpočte školy nie 

sú financie na zamestnanie viacerých psychológov.  Škole by sa hodila aj sociálna 

pedagogička ako súčasť podporného tímu, ale čaká sa na vypísanie/predĺženie projektov z 

ministerstva.  V škole sa tiež chystajú prednášky z Krajskej polície na tému prevencia drogy 

a alkohol, a z CPPPaP na tému Klíma v triede a zachytenie sociopatických vzťahov. Rodičia sa 

informovali, či sa venuje psychologická pomoc aj pedagógom. Pani riaditeľka informovala, že 

nie. Problémové správanie majú aj deti z Ukrajiny (napr. fajčenie na záchode, odchádzanie 

z hodiny, chodenie poza školu a podobne). Problémom je aj odkomunikovanie takéhoto 

správania s ich rodičmi, nakoľko je potrebné najskôr zabezpečiť tlmočníka.  

 

3. Pani Čahojová rodičov oboznámila so stavom financií, čerpaním a požiadavkami. 

 

Stav financií ku dňu 30.4.2022 je nasledovný: 

Na účte 7 075,57€ 

V pokladni 7 005,57€ 

Spolu 14 081,14€ 

 

Schválené, ale ešte nevyčerpané príspevky na tento školský rok sú vo výške 4 836,74€, 

a príspevok na PC vybavenie 3 000€. 

Zostatok po vyčerpaní schválených (ale ešte nečerpaných) príspevkov ostáva 6 244,40€. 

 

Pani riaditeľka predniesla požiadavku na zvýšenie príspevku na MDD. Príspevok bol schválený 

pôvodne vo výške 500€ (cca 1€na žiaka). V súčasnosti je na škole 546 žiakov. Vzhľadom na 

nárast cien pani riaditeľka navrhuje navýšenie príspevku o 300€. Návrh bol schválený 

všetkými prítomnými členmi Rady rodičov jednomyseľne, nikto nebol proti, ani sa nikto 

nezdržal hlasovania. 

 

Pani Čahojová navrhla zvýšenie príspevkov do ZRŠ z dôvodu všeobecného nárastu cien vo 

všetkých odvetviach, nakoľko príspevky ktoré dnes poskytuje Rada rodičov, by v budúcnosti 

pri súčasnom rozpočte Rady rodičov nemuseli stačiť na pokrytie výdavkov na ktoré sú určené 

(napr. cena za prenájom autobusu...). Nový návrh príspevkov je 24€ na 1. dieťa, 12€ na 2. 

dieťa a 6€ na 3. dieťa, s platnosťou od školského roka 2022/2023. Návrh bol schválený 

všetkými prítomnými členmi Rady rodičov jednomyseľne, nikto nebol proti, ani sa nikto 

nezdržal hlasovania. 

 

 



4. Pani Čahojová sa informovala na záujem prítomných rodičov organizovať Gulášku, nakoľko 

v minulých rokoch takmer nikto nebol ochotný sa podieľať na prípravných a organizačných 

prácach, a takýto stav je do budúcna neudržateľný. Keďže viacero rodičov deklarovalo že sú 

ochotní sa spolupodieľať na organizácii, avšak v júni nemajú z časových dôvodov na toto 

možnosť, členovia Rady rodičov rozhodli o presune termínu konania na 24.9.2022, s tým, že 

13.9.2022 by sa uskutočnilo zasadnutie Rady rodičov kde sa dohodnú konkrétne organizačné 

detaily celej akcie.  

 

5. Rodičia sa informovali na využívanie letnej triedy. Pani riaditeľka prítomných informovala že 

letná trieda sa začala využívať od dnešného dňa. Plánuje sa zrezanie troch jabloní aby bol 

priestor na workout-ové ihrisko v tomto priestore.  

Rodičia sa tiež informovali či sa neuvažuje nad pridaním učenia ďalšieho cudzieho jazyka na 

2. stupni. Pani riaditeľka informovala, že sa uvažovalo s rozšírením o Ruský jazyk, avšak 

vzhľadom na súčasné okolnosti sa od tohto zámeru momentálne upustilo. V siedmom 

ročníku si deti vyberajú z možností Nemecký jazyk alebo Výtvarné techniky. Škola tiež chystá 

výberové konanie na kvalifikovaného učiteľa nemeckého jazyka. Pani riaditeľka tiež 

informovala, že v spolupráci s Jazykovou školou od budúceho školského roku budú mať 

terajší druháci možnosť krúžku cudzieho jazyka priamo na škole v popoludňajších hodinách 

od 13:00-14:30. V súčasnosti už chodia učitelia z Jazykovej školy na našu školu učiť Slovenský 

jazyk deti z Ukrajiny. 

Rodičia sa informovali u pani riaditeľky na možnosť, aby sa triedne rodičovské združenia 1. 

stupňa mohli konať aspoň s hodinovým časovým rozostupom od triednych rodičovských 

združení 2. stupňa, nakoľko pre rodičov ktorý majú na škole 3 a viac detí je fyzicky nemožné 

sa zúčastniť na triednych rodičovských združeniach všetkých svojich detí, ak sa konajú 

v rovnakom termíne a čase súčasne pre všetky ročníky. Pani riaditeľka daný návrh 

prekonzultuje s ostatnými pedagógmi a spätnú väzbu oznámi na najbližšom zasadnutí Rady 

Rodičov. 

 

6. Pani Čahojová sa poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie Rady rodičov 

ukončila. 

 

V Žiline 10.5.2022 

Zapísala: Lenka Glovová 


